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Dr. Kövér László

	

Írásbeli kérdés
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI .

törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014. (II . 24 . )

ООУ hatáxozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Orbán Viktor miniszterelnökhöz „Mire való а közmédia 80 milliárdos büdzséje?” сímmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

А Magyar Közlönyben megjelent kormányhatározat szerint Ön saját kez űleg – az általáno s
kormányzati vésztartalék terhére –adott 527 millió forintot а Forma 1 televíziós közvetítésével
összefüggő jogdíjakra а Nemzeti Fejlesztési Minisztériumon keresztül а Hungaroring Sport
Zrt.-nek . А sokak által kedvelt autóversenyt kizárólag közmédia sugározza . Az а közmédia ,
mely ebben az évben 80 milliárd forintból gazdálkodhat .

Miniszterelnök Úr !

Tisztelettel felteszem Önnek а kérdést: miért volt szükség erre? Mi ért nem tudja а közmédia
kigazdálkodni ezt а félmilliárdot saját büdzséjéb ő l? Ez az összeg ahhoz képest aprópénz, а
közmédiumok teljes költségvetésének alig több mint fél százaléka .

Az Együtt -РМ Szövetség általánosságban is túlzónak tartja, hogy Magyarországon а közmédia
évi 80 milliárd forintot költhet el saját céljaira, miközben politikailag sosem volt elfogultabb ,
mint most. Mi elfogadhatatlannak és felháborítónak gondoljuk, hogy miközben hazánkba n
minden harmadik gyerek szegénységben él, а közösségi közlekedés gerincét alkotó hármas
metrón pedig lassan üzemszer űnek számítanak а tűzesetek, а kormánypropagandát sugárzó
köztelevízió és –rádió ekkora pénzek fölött diszponál . És még ez sem elég, hiszen Önnek sk.
kell rendelkeznie а Forma 1 jogdíjainak kifizetéséről, ráadásul а különleges helyzete k

kezelésére szolgáló vésztartalék terhére .



Miniszterelnök Úr !

Az Együtt - РМ Szövetség nevében, és mint független országgy ű lési képviselő , választ váro k
Öntő l arra а kérdésre: mennyire jól gazdálkodik az adófizet ők pénzéből eltartott közmédia, ha
egy ilyen „apró” tétel kifizetéséhez а miniszterelnök sk . és azonnali intézkedése szükséges ?

Várom Miniszterelnök úr írásbeli érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . augusztus . 0 1 .

Tisztelettel,

S • •ó Szabolc s
független országgyűlési képviselő ,
az Együtt-РМ Szövetség politikusa
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